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Link-uri și transcriere

- Encyclopedia Britannica, Stockholm syndrome 
https://www.britannica.com/science/Stockholm-syndrome 

- UN News Report, "Israeli Prime Minister Lapid backs two-State solution" 
https://news.un.org/en/story/2022/09/1127551

Vreau  să  vă  vorbesc  astăzi  despre  ceea  ce  a  ajuns  să  fie  cunoscut  sub  numele  de
Sindromul Stockholm, mai exact despre cum descrie în mod straniu și profetic tot ceea ce se
întâmplă în lumea de astăzi. Acum vreau să citesc, ca introducere, o compilație din mai multe
surse care definesc ce este Sindromul Stockholm și, mai ales, de ce se întâmplă. 

Sindromul Stockholm este un fenomen psihologic de atașament emoțional al persoanei
captive  față  de  persoana  care  a  capturat-o,  ca  urmare,  (ascultați),  a  stresului  continuu,  a
dependenței și a nevoii de a coopera pentru supraviețuire. Este un mecanism de adaptare la o
situație de captivitate sau de abuz în care un captiv începe să se identifice îndeaproape cu
răpitorii săi, precum și cu agenda și cerințele acestora. Numele provine de la un jaf bancar
eșuat în Stockholm, Suedia.  În august 1973, patru angajați  au fost  ținuți  ostatici  în seiful
băncii timp de șase zile. În timpul conflictului, o legătură aparent ciudată s-a dezvoltat între
captivi și răpitori. În timpul unei convorbiri telefonice cu prim-ministrul suedez, o ostatică a
declarat că avea încredere deplină în răpitorii săi, dar se temea că va muri în timpul unui asalt
al poliției asupra clădirii. Ostaticii au fost salvați, dar, în ciuda amenințărilor și a abuzurilor,
inclusiv a faptului că au fost legați cu dinamită, au fost surprinzător de solidari cu răpitorii lor.
În  mod surprinzător,  o  femeie  s-a  logodit  mai  târziu  cu  unul  dintre  răpitori,  iar  o  alta  a
dezvoltat un fond de apărare juridică pentru a-i ajuta pe răpitorii lor. Cei care au studiat acest
sindrom consideră că legătura se creează inițial atunci când un răpitor amenință viața unui
captiv, deliberează și apoi alege să nu-l ucidă pe captiv. Ușurarea captivului la înlăturarea
amenințării  cu moartea este transpusă în sentimente de recunoștință  față de răpitor pentru
viața  acestuia.  După cum dovedește  incidentul,  este  nevoie  de doar  câteva  zile  pentru ca
această legătură să se cimenteze, dovedind că, de la început, dorința victimei, (ascultați cu
mare atenție acest lucru), dorința victimei de a supraviețui depășește nevoia de a urî persoana
care a creat situația. Instinctul de supraviețuire se află în centrul acestui sindrom. Victimele
trăiesc în dependență forțată și interpretează actele rare sau mici de bunătate în mijlocul unor
condiții oribile ca fiind un tratament bun. Devin adesea hipervigilente la nevoile și cererile
răpitorilor lor, făcând legături psihologice între fericirea răpitorilor și a lor. 
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Într-adevăr,  sindromul  este  marcat  nu  numai  de  o  legătură  pozitivă  între  captiv  și
răpitor, ci și de o atitudine negativă din partea captivului față de autoritățile care amenință
relația răpitor - captiv. Atitudinea negativă este deosebit de puternică atunci când ostaticul nu
este de niciun folos răpitorilor, decât ca pârghie împotriva unei terțe părți. Și în cele din urmă,
și din nou, ascultați cu mare atenție, o persoană poate dezvolta Sindromul Stockholm atunci
când experimentează amenințări semnificative la adresa bunăstării sale fizice sau psihologice. 

Sper, și speranța mea și rugăciunea mea este și a fost, că noi toți să putem începe să
conectăm punctele cu ceea ce se întâmplă acum, în special în ceea ce privește stăpânii globali
de astăzi.  Din păcate, mulți  creștini  care se declară creștini  au căzut pradă acestei  noțiuni
conform căreia acești „supraveghetori” controlează tot ceea ce fac, până și dacă trăiesc sau
mor. Din fericire, ei nu sunt în control; Dumnezeu este, iar noi nu trebuie să ne temem de om.
Frica este o capcană și un laț înrobitor. Mai degrabă, trebuie să ne temem de Domnul. 

Ascultați ce a spus Isus în Evanghelia după Matei în capitolul 10 începând cu versetul
26. „Așa că să nu vă temeți de ei. Căci nu este nimic ascuns care nu va fi descoperit şi nimic
tăinuit care nu va fi cunoscut.” Abia aștept! „Ce vă spun Eu la întuneric, voi să spuneţi la
lumină; şi ce auziţi şoptindu-se la ureche, să propovăduiţi de pe acoperişul caselor. Nu vă
temeţi de cei ce ucid trupul, dar care nu pot ucide sufletul; ci temeţi-vă mai degrabă de Cel ce
poate să piardă și sufletul și trupul în gheenă.” 

Iată care este adevărul. Noi avem un Mântuitor. Numele Lui este Isus. Și El ne va salva
de iad și ne va elibera de păcatul și de robia acestei lumi, a cărnii și a diavolului. Cu toate
acestea, aceste condiții oribile și, după cum tocmai am citit, amenințări semnificative la adresa
bunăstării noastre fizice și psihologice par să continue să se înrăutățească cu fiecare zi care
trece. Acum, ascultați-mă când vă spun acest lucru, pentru că la început ar putea părea un pic
cam greu de înțeles, dar dacă v-aș spune că acesta este de fapt un lucru bun? 

Da, știam eu, pastore, ești bolnav. Ce este în neregulă cu tine? Știu. Există termeni
clinici pentru asta. Dar acesta este de fapt un lucru bun și vă voi explica de ce, dacă mă veți
asculta. Este un lucru bun pentru că, la fel ca sclavia lui Israel în Egipt, Egipt, fiind un tip al
lumii, a fost înfiorător de insuportabilă chiar înainte ca Dumnezeu să-i elibereze de stăpânii
lor, dacă pot spune așa. 

Exodul, capitolul 5, începând cu versetul 10. „Vătafii și supraveghetorii poporului s-au
dus și au anunțat poporul: „Așa vorbește Faraon...” (Sunteți din nou în lockdown - nu, nu așa
scrie, dar ar trebui să prezint un pic din contextul relatării de aici) Deci Moise, așa cum îi
poruncise Dumnezeu, s-a dus la Faraon și i-a spus lui Faraon: „Lasă poporul meu să plece.
Răspunsul lui Faraon a fost „da, nicio problemă”. Nu, răspunsul lui a fost: „Îți bați joc de
mine?” „Ei se plâng?” „Probabil că au timp liber.” „Iată ce vom face.” „Iată ce pot face cu
acest timp suplimentar pe care îl au la dispoziție.” „Puneți-i să își ia singuri paie pentru a face
acele cărămizi.” Și, apropo, arheologii au descoperit că multe dintre structurile care au fost
construite chiar de acești sclavi israeliți, veți observa că s-a schimbat calitatea cărămizilor,
compoziția cărămizilor. Îmi place când arheologia dovedește Biblia. Aș putea continua, dar nu
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o voi face pentru că mă va îndepărta de ceea ce vreau să vorbesc cu adevărat astăzi. Dar știți
că atunci când găsesc ceva, fac săpături, fac gropi, știți acești arheologi, ei vor să descopere
civilizația. Uau, ce am găsit? Ei bine, de unde știm? Ei bine, eu știu. Să mergem la Biblie.
Oricum... asta e tot ce am de spus. 

Deci, în loc să-i lase să plece, le îngreunează situația și acum trebuie să se ducă să își
facă singuri paie. „Nu vă voi da paie. Duceți-vă, luați paie de unde găsiți; (Este chiar mai rău
decât atât) totuși, niciuna dintre lucrările voastre nu va fi redusă.'" Acele cote, aceleași cote. Și
nu vă plângeți pentru că voi mări cotele fără paie. Nu el a spus asta, eu am zis asta. „Poporul
s-a răspândit prin toată ţara Egiptului ca să adune mirişte în loc de paie. Vătafii îi grăbeau
zicându-le: (Haideți) „Terminați-vă lucrul, norma zilnică, ca și atunci când vi se dădea paie”.
Supraveghetorii israeliţilor, care fuseseră puşi peste ei de către vătafii lui Faraon, erau bătuţi
şi întrebaţi: „De ce n-aţi terminat ieri şi astăzi numărul de cărămizi pe care-l făceaţi înainte?“
[NTLR] 

Întrebare: De ce, de ce a ales Dumnezeu să-Și elibereze poporul Său în acest fel? Și El
îi va elibera, dar de ce a permis să se întâmple asta? De ce să fie mult mai rău și mult mai
dificil? Pentru ca ei să vrea să fie eliberați. Fiți atenți în continuare. Dacă condițiile în care se
aflau sub stăpânii lor ar fi fost mai suportabile, nu ar fi fost atât de dornici să fie eliberați.
Trebuie să știți că până la a zecea plagă, de fapt detaliul din narațiune spune că au plecat în
grabă. Li s-a poruncit să plece de aici. Nu trebuie să-mi spui să ies. Am plecat de aici omule!
Glumești cu mine? M-ai convins la broaște. Nu Farags, broaște. Numai duhoarea singură, m-
ai făcut să vreau să plec numai la asta! Dar a zecea plagă, moartea primului născut? Oh, este
atât de puternică întreaga tipologie din cele 10 plăgi, dar, din nou, nu vreau să divaghez. Dar
ați făcut această legătură? Vedeți,  trebuie să-mi scot poporul din Egipt, dar singura cale -
pentru că ei se simt prea confortabil acolo. Da, dar ei sunt sclavi. Da, știu, dar au dezvoltat un
fel de legătură cu deținătorii și stăpânii lor. Chiar așa? Da. Ce vrei să spui? Ei bine, după ce au
fost izbăviți în timpul peregrinării prin pustie, au vrut să se întoarcă. Aveau această legătură și
această dependență față de stăpânii egipteni. 

Exodul  16:2-3.  Aceasta  se  întâmplă  la  doar  două luni  și  jumătate  după ce  au  fost
eliberați din sclavia lor în Egipt. Ni se spune, versetul 2: „Şi toată adunarea copiilor lui Israel
a cârtit în pustia aceea împotriva lui Moise și Aaron. Copiii lui Israel le-au zis (Ascultați asta):
„Cum de n-am murit loviţi de mâna Domnului în ţara Egiptului, când şedeam lângă oalele
noastre cu carne, când mâncam pâine de ne săturam? Căci ne-aţi adus în pustia aceasta ca să
faceţi să moară de foame toată mulţimea aceasta.” Cel puțin în Egipt ne puteam baza pe ei să
ne hrănească! Da, dar erați ținuți ostatici! Da, dar au comandat pizza în ziua aia, îți amintești?
E prea mult? Încerc doar să vă ajut să legați punctele aici. Le era foame. Cel puțin răpitorii
noștri ne-au hrănit! Am apreciat foarte mult faptul că au ridicat restricțiile și că ne-au dat un
pic de libertate în a comanda pizza sau în a ne lăsa să mergem la restaurant și să mâncăm.
Bine, am să rămân la aceste gânduri să meditati între voi și cu Duhul Sfânt. Oh, aceasta este
doar o parte. Nu, încerc să stabilesc aici un principiu cu privire la Sindromul Stockholm de
care am menționat. 
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Numeri 14:3-4 și, apropo, pentru cei care cunosc Biblia, aceasta este doar o parte din
toate relatările din Scriptură când israeliții s-au plâns împotriva lui Dumnezeu, împotriva lui
Moise și Aaron și au vrut să se întoarcă în sclavie. Au vrut să se întoarcă în sclavie. Au vrut să
se întoarcă în seiful băncii,  pentru că măcar acolo aveau ceva de mâncare.  Sunt acolo în
pustietate.  Nu există  hrană.  Și  iată-l  pe  Dumnezeu zicând-le  „Vă voi  da  eu de  mâncare.
Priviți-Mă acum.” Nu, noi nu... și apoi Dumnezeu o face; mana este acolo în fiecare zi, fără
greș, și apoi ce se întâmplă? „Vrem carne să mâncăm! În Egipt ne-au hrănit cu carne.” Știți
cum e cu costița. Vă e foame? Așadar, versetul 3, Numeri 14: „Pentru ce ne duce Domnul
(Ascultați) în ţara aceasta în care vom cădea ucişi de sabie, iar nevestele noastre şi copilaşii
noştri vor fi de jaf? Nu este oare mai bine să ne întoarcem în Egipt?” Şi au zis unul altuia: „Să
ne alegem o căpetenie şi să ne întoarcem în Egipt.” 

Cum? Îmi dau seama că atunci nu era cunoscut sub numele de Sindromul Stockholm,
dar cu siguranță pare să fie ca la carte în ceea ce privește lumea de acum. Lumea de astăzi a
dezvoltat o legătură și o dependență față de Egiptul acestei lumi, iar acest lucru a venit ca
urmare  a  abuzurilor  și  a  nevoii  de  a  coopera  pentru  supraviețuire.  Această  cooperare
înlocuiește ura față de cei care au comis în primul rând acest lucru. De fapt, ceea ce vine la
pachet cu această legătură și dependență este o defensivă - am înființat propriul nostru fond de
apărare juridică. Și suntem atât de rapizi în a apăra narațiunea acestei lumi. Da, adică, ne-au
impus restricții dure, dar au existat acele acte de bunătate în care au lăsat-o mai moale și, hei,
nu trebuie să fiu injectat pentru a merge la un restaurant acum sau pentru a mă urca într-un
avion  acum.  Așa  că  vă  mulțumesc,  vă  mulțumesc.  Sunteți  atât  de  amabil,  sunt  atât  de
recunoscător. Ei bine, acest lucru mă aduce în cerc complet la Sindromul Stockholm și la
modul în care acesta descrie în mod straniu și profetic exact ceea ce se întâmplă astăzi. 

Dacă îmi permiteți, vreau să dezvolt mai mult acest lucru pentru restul timpului pe care
îl  vom  petrece  împreună  astăzi,  așa  că  vom  continua  în  acest  moment  și  vom  încheia
transmisiunea în direct pe YouTube și Facebook. Așadar, vreau să abordez acest aspect prin a
pune o serie de întrebări specifice pe care cred că toți am face bine să le luăm în considerare
în această privință. Și acesta este un fel de proba de foc, în lipsa unei descrieri mai bune, sau
un test pentru a diagnostica dacă avem sau nu Sindromul Stockholm. 

În primul rând, și vreau să vă gândiți la aceste întrebări și vă rog să aveți urechi de
auzit,  bine?  Privim către  un lider  pentru libertățile  și  drepturile  noastre  sub deviza că ne
salvează de ceea ce ei înșiși au creat? 

În al doilea rând, le suntem recunoscători autorilor acestui rău, și este un rău, pentru
ușurarea  temporară  a  restricțiilor  și,  ca  atare,  a  amenințărilor  impuse  de  ei?  Din  nou,
amenințarea fizică și psihologică la adresa însăși supraviețuirii noastre. 

În al treilea rând, sunt eu plin de anxietate,  confuz, stresat, temător și deprimat din
cauza COVID și a abuzurilor și torturii pe care continuă să o provoace? Da, am primit un mic
răgaz, un mic răgaz. Oh, perfect; bucurați-vă de ea. 
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În al patrulea rând, s-au schimbat sentimentele mele ca urmare a abuzurilor și torturii în
mâinile celor responsabili de acest genocid satanic? 

În al cincilea rând și în cele din urmă și poate cel mai important, și chiar vreau să vă
gândiți la aceasta. Am dezvoltat o atitudine defensivă și combativă față de oricine îndrăznește
să-mi spună adevărul în dragoste? Permiteți-mi să pun aceeași întrebare într-un mod diferit.
Iau eu apărarea făptuitorilor? Deci, cineva vine la mine și îmi spune: „Hei, știi că ești ținut
ostatic, nu?”. „Știi că ești în robie, nu?” „Știi că ei încearcă să te controleze, nu-i așa?” Și îți
dai  masca  jos  și  începi  să  le  iei  apărarea.  Și  tot  ce  trebuie  să  facă  cineva...  Adică  cum
îndrăznesc ei? Pentru că te iubesc, de asta îndrăznesc ei. Noi nu doar spunem adevărul în
dragoste, ci spunem adevărul din cauza dragostei. 

Gândiți-vă la relația dintre părinți și copii. Îți iubești copiii. Adică dacă nu i-ai iubi, nu
ți-ar păsa. Adică, dă-i drumul. Nu, te iubesc atât de mult încât trebuie să spun ceva. Această
cale pe care te afli, oh, s-ar putea să ți se pară corectă. Cum se poate ca ceva ce pare atât de
bine să fie atât de greșit? Este calea morții. Sunteți înșelați. Și te iubesc suficient de mult încât
să pun în pericol relația și prietenia noastră și să-ți spun adevărul, pentru că „rănile făcute de
un prieten dovedesc credincioşie dar sărutările unui duşman sunt din abundenţă.” [NTLR -
n.tr.] Apropo, tocmai m-am gândit la asta și probabil că ar trebui să o menționez. În această
joi, ora 7:00, suntem în Ieremia,  nu-i așa, la mijlocul săptămânii  parcurgem Biblia? Două
capitole, cu voia Domnului, săptămâna aceasta, capitolele 27 și 28. Și este atât de interesant,
pentru că în capitolul 27 din Ieremia, de patru ori, nu mai puțin de patru ori citim: „Au profețit
minciuni”. Au profețit minciună, de patru ori. Apoi, ajungem la capitolul 28 și citim: „Ei îi fac
pe oameni  să se încreadă în  minciună”.  Bine,  uau! Asta ar fi  putut fi  -  asta îmi place la
Cuvântul lui Dumnezeu, nu? Nu contează unde te afli în Cuvântul lui Dumnezeu este unde te
afli în viața ta, pentru că Cuvântul lui Dumnezeu este activ și viu și mai ascuțit decât orice
sabie cu două tăișuri, capabil să taie, chirurgical. Tu crezi o minciună. Ai fost înșelat. Eu vă
spun adevărul și voi sunteți în defensivă. Hmm, de ce îi aperi chiar pe autorii răului în care
suferi acum? De ce apărați narațiunea? Ați fost atât de spălați pe creier? 

Știți că există o diferență între a fi spălat pe creier și a-ți spăla creierului? Da, știu,
pastore,  m-ai  pierdut  de  mult  timp.  Dar  hei,  gândiți-vă  la  asta.  Spălarea,  înnoirea  minții
voastre cu Cuvântul lui Dumnezeu, apa Cuvântului lui Dumnezeu. Nu vă conformați lumii
acesteia, Egiptului, lumii acesteia, ci fiți transformați, cum? Prin înnoirea minții voastre, cum?
Prin înnoirea minții voastre, prin apa Cuvântului lui Dumnezeu. Am fost spălați pe creier.
Avem nevoie acum de o spălare a creierelor noastre, de o înnoire a minților noastre. Apropo,
aceasta este Romani 12:1-2. Când studiam cartea Romani verset cu verset, după ce am dat
învățătură din același pasaj de două ori, încă a trebuit să mă întorc a doua săptămână și să
spun: „Știți ce?” „Mai este ceva aici.” „Nu putem merge încă la versetul 3.” Am petrecut
câteva săptămâni în versetele 1-2 din Romani 12 și chiar și după aceea aș vrea să spun că tot
nu înțeleg. Sunt atât de multe alte lucruri aici despre înnoirea minții tale, pentru că terenul de
luptă este în mintea ta. Controlul minții, spălarea creierului, programarea. Ei ne-au programat.
De aceea se numesc programe, apropo, pe canale (Muzică înfricoșătoare) Am vorbit despre
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asta.  Hollywood -  Holly [lemn de ilice -  bot.  n.tr] - este chiar  mai  rău decât  atât.  Este o
înșelăciune. Este o minciună. Și de ce ești atât de defensiv? Îți spun adevărul, și tu ești în
defensivă? Îi iei apărarea răpitorului? Tu ești prizonierul. Tu aperi Egiptul? Vă amintiți, se
pare că aveți memorie selectivă. Pentru că același Egipt care cred că ți-a oferit într-o zi o masă
tip bufet cu praz și ceapă pe lângă, într-o tavă, cred că, poate au făcut asta, dar nu-ți amintești
că  este  același  Egipt  care  te-a  obligat  să-ți  iei  singur  paie  și  să  păstrezi  aceeași  cotă  de
cărămizi. Se pare că ai uitat și că este același Egipt care te-a abuzat și te-a bătut și te-a torturat
și te-a chinuit. De ce le iei apărarea? De ce le pregătești o apărare legală? Trebuie să merg mai
departe aici. 

Permiteți-mi  să  vă  împărtășesc  geneza  acestei  actualizări  de  astăzi.  În  urmă  cu
aproximativ trei săptămâni eram, știți, în timpul meu cu Domnul, în Cuvânt și în rugăciune și
mi-am amintit de Sindromul Stockholm. Mi-am amintit că am citit despre el, am făcut niște
cercetări despre el. Și așa că am decis să-mi împrospătez memoria. Știam un pic despre ce era
vorba, dar știam că era ceva acolo. Așa că am început să fac niște cercetări și am pus niște
notițe în dosar și le-am salvat într-un fișier pe care l-am numit „fișierul - am nevoie de mai
multă informație” Știi despre care vorbesc, fișierul în care pun mai multe informații și s-ar
putea să revin la el. Ei bine, asta am făcut. Și, de fapt, aveam o cantitate destul de mare de
notițe  despre  Sindromul  Stockholm.  M-am gândit  hmm,  sună  foarte  familiar,  Sindromul
Stockholm. Deci, săptămâna trecută vorbeam la telefon cu un prieten pastor, drag mie. Și în
cursul conversației noastre, care era de mult așteptată, îmi spune: „JD este ca și cum ar fi
sindromul Stockholm”. Eu zic, asta e, bum! Cred că este un cuvânt pentru asta. Se numește
„confirmare”. Așa că am tot dezbătut subiectul și am rămas fără timp. Trebuia să ajung la o
ședință a personalului, așa că i-am trimis un mesaj și l-am întrebat: „Hei, poți să dezvolți mai
pe larg acel subiect?” „Pentru că mă gândeam exact la același lucru.” „Și aș vrea să aud mai
multe despre ce aveți de spus”, și așa a făcut. Și mi-a dat permisiunea de a împărtăși o parte
din ceea ce a scris în ceea ce privește Sindromul Stockholm și abuzul și tortura COVID. 

El spune: „Am observat că oamenii au fost foarte recunoscători atunci când chiar și
cele mai grave abuzuri au fost doar ușor reduse. Populația din Hawaii care a fost grav abuzată
mental, fizic și emoțional părea să își sărbătorească răpitorii pentru cele mai mici concesii.
Dar a fost un clichet cu sens unic, care se strângea mereu și nu se slăbea niciodată în mod
substanțial. Poporul nostru era soția bătută într-o căsnicie abuzivă. Dacă populația noastră ar
fi fost o soție abuzată, ea ar fi putut spune: „Nu mă lasă să merg la serviciu, să mă văd cu
prietenii sau să ies afară, dar este vina mea. Nu ar fi trebuit să mă îmbolnăvesc. Ar fi trebuit să
știu mai bine, așa că sunt recunoscătoare că nu m-a bătut de câteva zile.” Asemănările sunt
stranii  odată  ce  metafora  devine  clară.  De  ce  ar  rămâne  cineva  într-o  astfel  de  relație?
Sindromul soției bătute? Sindromul Stockholm? 

Din  nefericire,  există  și  o  altă  latură  a  sindromului  Stockholm,  cea  a  făptuitorilor.
Victimele devin aservite, dar infractorii devin mai îndrăzneți. Sindromul Stockholm a fost o
legătură  perversă  care  s-a  format  în  jurul  abuzului  dezumanizant  pe  care  l-au  îndurat.
Victimele s-au identificat și au empatizat cu agresorii lor, chiar protejându-i, iar în cazurile
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noastre, (Ascultă) au continuat să voteze pentru ei.” Aș putea să închei în rugăciune acum și
am fi bine, nu-i așa? Nu o voi face. Nu scăpați așa ușor. Asta m-a prins, apropo, trebuie să
spun. 

Într-un mesaj separat, acest prieten pastor mi-a scris următoarele, care, într-un fel, mi-a
luat proverbialele cuvinte din gură. Citez: „Negarea evenimentelor diabolice și a abuzurilor
din jurul operațiunii COVID ne-a plasat, vorbind de el și de mine, ai căror ochi sunt deschiși,
într-o cu totul altă tabără. Mi se pare aproape imposibil să fiu în părtășie cu acei slujitori care
refuză să vadă lucrurile așa cum sunt ele cu adevărat. Ne-am împotrivit incursiunilor inițiale
într-ale transumanismului în timp ce alții, inclusiv pastorii, au îmbrățișat „noua normalitate”,
cel puțin începutul ei. A vorbi cu pastorii care se mișcă în tandem, naiv ca și cum ar fi serviciu
de biserică în anul 2018 este pentru mine un exercițiu de nebunie. Bombele cad și totuși ei
refuză să vadă că suntem în război.  Adevărata părtășie în astfel de vremuri devine rară și
dulce. Mulțumesc că sunteți treji și vocali!” De altfel, probabil că aș putea număra pe degetele
de la o mână numărul de pastori cu care aș putea avea acest tip de dialog, din păcate. 

Ei bine, în ultimele săptămâni, după cum probabil ați observat, nu știu cum să nu fi
putut observa; Actualizările despre Profeții au fost intense, iar numitorul comun a fost cel al
minciunii și al înșelăciunii ca fiind într-adevăr principalul semn al sfârșitului. Ați prins asta?
Nu este vorba de cutremurele care, apropo, sunt în creștere. Nu este vorba de foamete care,
apropo, se întâmplă și se înmulțește. Nu este vorba de războaie și zvonuri sau amenințări cu
războiul care, apropo, se întâmplă și se înmulțesc. Nu este vorba de ciumă și de națiuni care se
ridică  împotriva  națiunii  și  de  împărăție  împotriva  altei  împărății,  deși  toate  acestea  se
întâmplă și se înmulțesc ca durerile nașterii și cu o frecvență și o intensitate mai mare. Semnul
numărul 1 este înșelăciunea, înșelăciunea. Nu lăsați pe nimeni să vă înșele. Să nu vă lăsați
înșelați. 2 Tesaloniceni 2, poate cel mai puternic pasaj profetic în această privință. 

Apostolul Pavel, prin Duhul Sfânt, detaliază de fapt cu precizie, cu lux de amănunte,
cronologia evenimentelor. În primul rând, trebuie să aibă loc răpirea. Acesta este versetul 3.
Plecarea,  plecarea  spirituală.  Nu  este  o  depărtare  de  la  credință.  Asta  e  mai  târziu.  Este
răpirea,  plecarea  fizică.  Aceasta  vine  mai  întâi.  2  Tesaloniceni  2:3.  Atunci  se  descoperă
Antihristul,  omul fărădelegii.  Și iată care este treaba cu acest om al păcatului.  El va face
aceste semne și minuni mincinoase, mincinoase, mincinoase. Uau! Ați văzut asta? Uau! Isus
de aceea a spus că dacă acele zile nu s-ar scurta, vorbind de necazul de 7 ani, chiar și cei aleși
ar  fi  înșelați.  Și,  mai  mult,  dacă  acele  zile  nu  ar  fi  scurtate,  niciun  trup  de  carne  nu  ar
supraviețui. Așadar, înșelăciune, el va înșela. Și va fi, fiți atenți, este incredibil, în lipsa unui
cuvânt  mai  bun.  Dacă  aveți  un  cuvânt  mai  bun,  anunțați-mă.  Dar  incredibil,  pentru  că
Dumnezeu Însuși este cel care trimite această puternică lucrare de rătăcire, această puternică
înșelăciune. De ce face El acest lucru? Asta nu sună bine. Nu pare corect. Nu, ei s-au hotărât
deja. Ei au respins deja adevărul. Cine este adevărul? Isus! Deci, pentru că au respins adevărul
și, apropo, El este adevărul, nu un adevăr. El este calea, adevărul și viața și nimeni nu merge
la Tatăl decât prin El. Deci au respins adevărul. Acum s-au deschis minciunii. Și vor crede
minciuna, această puternică amăgire. 
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Dar Dumnezeu. „Voi, negreşit, v-aţi gândit să-mi faceţi rău, dar Dumnezeu a schimbat
răul în bine, ...să scape viaţa unui popor în mare număr.” [Geneza 50:20 - n.tr] Pentru că exact
asta se va întâmpla cu Israel într-o zi. Acum vreau să,... din nou să aveți, vă rog, răbdare cu
mine aici, pentru că vreau să încerc să închei, dar nu înainte de a face această legătură foarte
importantă cu înșelăciunea. Înșelăciunea ca un catalizator pentru mântuire. Așteaptă! Ce vrei
să spui? Ei bine, în timpul necazului de 7 ani națiunea evreiască va ajunge la mântuire. Știți
când? Când își vor da seama că au crezut în minciună, falsul Mesia, că au fost înșelați. A fost
o înșelăciune.  Și  este  înșelăciunea,  falsul,  minciuna va fi  catalizatorul  care îi  va aduce la
adevăr, la Isus. Și în timpul ultimilor trei ani și jumătate din cei 7 ani de necaz, Dumnezeu Își
va proteja poporul Său care a ajuns acum la adevăratul Mesia, Isus Hristos. 

Și  apoi  la  a  doua  venire,  care,  apropo,  acesta  este  motivul  pentru  care  inamicul  a
încercat de la bun început să extermine, să anihileze, să elimine, să termine, toate aceste „ine”,
poporul evreu. Vedeți, Isus trebuia să provină din această linie de sânge, dacă pot spune așa.
Așa că, dacă el putea cumva să corupă linia de sânge, să o facă impură, să modifice ADN-ul,
putea  zădărnici  Prima  Venire.  Nu  a  funcționat.  A  încercat  începând  cu  Cain  și  Abel  să
zădărnicească sămânța femeii, dar nu a venit prin Abel, ci prin Seth. Și când acest lucru a
eșuat  de-a  lungul  istoriei,  mergeți  la  Vechiul  Testament,  de  fapt  tocmai  vorbeam despre
Faraon în Egipt. Toți băieții evrei au fost aruncați în Nil spre moarte sigură pentru a-i elimina
pe evrei.  Asta a fost  demonic.  Era Satana care încerca să elimine poporul evreu pentru a
extermina sămânța femeii care urma să provină din acest popor, din această linie de sânge.
Salvați-l pe Moise, care era un eliberator, un tip al lui Hristos. Repede-înainte la una dintre
cărțile  mele preferate  și  toată  Biblia;  din care toate  cărțile  sunt preferatele  mele din toată
Biblia. Dar Estera, am vorbit puțin despre asta joi seara. Haman, posedat de demon, îl face pe
rege să emită  un edict  de exterminare,  anihilare  și lichidare a tuturor evreilor.  Mardoheu,
Estera, „pentru un timp ca acesta”. Și, apropo, „Dacă nu faci asta, eliberarea va veni de la
altul”, dar Haman era posedat de demoni în eforturile de a elimina poporul lui Dumnezeu, în
acea linie de sânge, astfel încât Mesia să nu poată veni. Ei bine, Mesia vine. Acum trebuie să
schimbăm vitezele și să ne regrupăm, iar acum trebuie să zădărnicim a doua Sa venire. Intră
Irod, băieții de doi ani și mai mici au fost - îmi pare rău - măcelăriți, uciși de mâinile lui.
Repede-înainte la, și vom vorbi despre asta mai mult în câteva momente despre unul Adolf
Hitler. Ce e asta, toate încep cu H: Haman, Herod, Hitler! Oricum, nu contează, asta a fost
doar o notă secundară. 

Secolul trecut, posedat de demoni în eforturile sale de a elimina evreii. Știți că ultima-
absolută finală va fi în timpul necazului de 7 ani prin intermediul lui Antihrist care va încerca
să-i distrugă pe toți evreii. Dar Dumnezeu, dar Dumnezeu! Toată casa lui Israel va fi salvată.
Și iată cum stă treaba. Isus nu poate veni, la doua venire, până când nu-L cheamă. Vedeți,
Satana cunoaște Biblia mai bine decât voi și decât mine. Știai că asta e în Biblie? Îl vor chema
și „își vor întoarce privirile spre Mine, pe care L-au străpuns” [Zaharia 12:10 n.tr] și L-au
rănit.  „El  era  străpuns  pentru  păcatele  noastre.”  [Isaia  53:5  n.tr]  Și  ei  îl  vor  chema  pe
adevăratul lor Mesia și apoi El - și ghiciți cine va fi cu El? Și voi, ridicați-vă mâinile. Răpirea,
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El vine pentru noi. A Doua Venire; El vine cu noi, „zecile de mii de sfinți ai Săi” [Iuda v14 -
n.tr.], da, abia aștept! 

În regulă, să ne întoarcem la Actualizarea despre profeții deja în curs de desfășurare
aici. Sunteți de acord cu mine în această privință? Înțelegeți ce vreau să spun? Sunt sigur că
există un mod mult mai bun de a spune ce am încercat să spun. Dar înșelăciunea este un
catalizator  pentru  mântuire.  Se  ajunge  la  conștientizare:  Am  fost  înșelat  și  am  crezut  o
minciună,  iar  asta  mă aduce la  adevăr,  Isus.  Și  acesta  este  scopul  acestor  Actualizări  ale
Profețiilor, nu-i așa? Este de a-l duce pe Isus la oameni și pe oameni la Isus. Și astfel, când
cineva își dă seama, „stai puțin”, (oftează) „Oh, înțeleg despre ce era vorba cu pizza aia.”
Bine, nu o voi mai folosi pe asta. „Oh, m-ai înșelat, iar eu te-am apărat?” „Tu ai săvârșit acest
lucru.” „Tu ai făcut asta!” „Și am fost înșelat.” 

Am primit un e-mail sau un comentariu săptămâna trecută, această prețioasă soră în
Hristos a spus: „omule, pastore JD, pur și simplu, uau, am fost atât de înșelată!” „Nu mai este
așa!” Ea a spus că „m-a adus, faptul că am ajuns la această” „realizare m-a adus atât  de
aproape de Isus.” „M-am întors la Cuvântul Lui acum ca niciodată înainte!” Asta e ideea!
Asta e ideea. 

Bine, acum, îndrăznesc să spun că astăzi suntem mai aproape de această zi decât își
poate imagina oricine? Și este evidențiat de acest raport de știri al Națiunilor Unite de joi. Ați
auzit despre asta? Fără precedent! Asta e puțin spus, fără precedent. Prim-ministrul israelian
Lapid, cred că până când vor găsi un prim-ministru care să formeze un guvern și să mențină
un guvern pentru a cincea oară - nu vi se pare interesant? Deci Lapid, prim-ministru interimar,
bănuiesc, susține acum, ia te uită, soluția celor două state, fără precedent! 

Pentru aceia dintre voi care au luat parte la această misiune sau din Actualizările despre
Profeții,  știți,  sper  că știți,  dacă nu știți,  trebuie  să știți,  și  acesta  este  adevărul.  Vă spun
adevărul. Că soluția celor două state este soluția finală a lui Hitler reambalată. Care a fost
soluția finală? Eliminarea evreilor. Ce este soluția celor două state? Oh, este pentru ca evreii
și palestinienii  să poată trăi unul lângă altul  în pace și securitate.  Ha! Minți,  minți,  minți,
minți. Nu, lăsați-mă să vă spun care este soluția celor două state. „Faci pace cu dușmanii tăi și
apoi distrugi pe dușmanii tăi.” De unde a apărut asta? Oh, Yasser Arafat. Oh, a venit aici în
SUA - știți că i s-a întins covorul roșu și președintele de atunci Clinton - Yitzhak Rabin pe
atunci  prim-ministru  și  Yasser  Arafat  acolo  pe  peluza  Casei  Albe,  țineți  minte  asta,
septembrie 1993, un septembrie de neuitat.  Fiecare septembrie este un septembrie de ținut
minte. Își dau mâna. Apropo, pentru arabi nu înseamnă nimic. Nu așa se face o înțelegere.
Trebuie să frângi pâinea și să mănânci de la aceeași masă. Așa se încheie un acord în Orientul
Mijlociu. Doar o stângere de mână. Pentru camera de filmat, pentru fotografii. Se întoarce la
Ramallah  și  spune  în  arabă:  „Pacea  pentru  noi  înseamnă  distrugerea  Israelului”.  Și  toți
aplaudă. Soluția celor două state, împărțirea Ierusalimului. Ioel 3:2, Zaharia 12, Daniel 9:27;
aș putea continua. Și, de fapt, 2 Tesaloniceni 2, apropo, pentru că ni se spune că Antihristul, în
Templul  reconstruit,  se  va  da drept  Dumnezeu,  declarându-se Dumnezeu.  Și  asta  va  fi  o
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urâciune, iar în acel moment în care își vor da seama că acesta nu este Mesia al nostru, și asta
este  ceea  ce  îi  va  aduce  la  adevăratul  lor  Mesia,  Isus  Hristos.  Aceasta  este  împărțirea
Ierusalimului. Știi, nu vreau să o spun așa. O face să sune foarte rău. O voi spune în acest fel.
Nu vă plac aceste conversații pe care le am cu mine însumi aici, în fața voastră? Ei bine, îmi
plac. Sper că este Duhul Sfânt, pentru că dacă nu, atunci am probleme. Aceasta este „Afacerea
secolului”. Acesta este Acordul Abraham. Aceasta este împărțirea Ierusalimului. Acesta este
sfârșitul  revendicărilor,  sfârșitul  conflictului  în  „Târgul  secolului”.  Atât  evreii,  cât  și
palestinienii,  pentru a pune capăt conflictului,  trebuie să pună capăt pretențiilor lor asupra
Ierusalimului.  Stați,  mă  scuzați?  Evreii  trebuie  să  renunțe  la  pretențiile  lor  asupra
Ierusalimului? Ar fi bine să vă consultați cu Dumnezeu în această privință. (Suspin adânc) 

Încerc, doar că... .... Vreau să spun că mă uit la ceas. Urăsc asta. Slavă Domnului că nu
există  ceasuri  în  Rai!  Iată  câteva  citate  din  acest  raport  ONU.  „Premierul  Yair  Lapid  a
declarat joi că o soluție cu două state la conflictul israeliano-palestinian este „lucrul corect”
pentru Israel.” Și apoi continuă să spună următoarele: „Vrem să trăim în pace, dar numai dacă
aceasta ne oferă securitate, nu - Mă bucur că ați răspuns în acest fel. Asta îmi spune că știți 1
Tesaloniceni 5:3. Ar fi bine să știți. Vreau să spun, după toți acești ani, nu știți 1 Tesaloniceni
5:3? 

Acum ascultă, dacă ești nou, e în regulă. 1 Tesaloniceni 5:3, avanpremieră: „Când vor
zice: „Pace şi linişte!”, atunci o prăpădenie neașteptată (Distrugere bruscă, adică distrugere
care vine brusc - știu, cu adevărat profund), o prăpădenie neaşteptată va veni peste ei,  ca
durerile naşterii peste femeia însărcinată, (iarăși durerile acelea de travaliu) şi nu va fi chip de
scăpare.” Asta spune 1 Tesaloniceni 5:3. „Când vor zice”..., tocmai a spus-o, tocmai a spus-o!
„Pace și  securitate/liniște”,  chiar  acolo!  Oh! Deodată,  bruscă,  o  prăpădenie  neașteptată  se
coboară iar noi ne ducem sus. Să-i dăm drumul! Chiar aici! Oh, haide, pastore, ești dramatic.
Bine, e în regulă, nu contează. Vorbind despre un Iran nuclear, Lapid a declarat: „Singura
modalitate de a preveni acest lucru, este să punem pe masă o amenințare militară credibilă și
apoi să negociem un acord mai lung și mai puternic cu ei”. Ce? Este Daniel 9:27! Ezechiel
38! 

Bine,  o  să  încerc  să  aduc  acest  subiect  spre  o  concluzie.  Uite  care  e  concluzia.
Amăgirea și înșelăciunea de astăzi sunt un indiciu profetic puternic că așa se va sfârși, pentru
că acesta este sfârșitul. Suntem la sfârșit și de aceea facem aceste Actualizări despre Profeții.
Iată de ce încheiem cu Evanghelia. Acesta este motivul pentru care facem ABC-ul mântuirii,
o explicație, ușor de înțeles, ca pentru copii a mântuirii. Nu o formulă. Este doar un mod de a
explica vestea bună a mântuirii în Isus Hristos. 1 Corinteni capitolul 15, primele patru versete,
că Isus a venit și a murit pentru tine și pentru mine, a plătit în întregime pentru tine și pentru
mine. A fost îngropat, a înviat a treia zi și se va întoarce într-o zi. Aceasta este vestea cea
bună, Evanghelia. Cuvântul „evanghelie” înseamnă vestea bună că datoria ta a fost plătită.
Ești liber să pleci. „dacă Fiul vă face slobozi, veţi fi cu adevărat slobozi”  [Ioan 8:36 – n.tr.]
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Ei bine, A este de la admite sau recunoaște. Din nou, nu este o formulă, vă rog să nu
faceți din asta o formulă. Este doar un mod de a explica Evanghelia. Și dacă te gândești la
asta, A este primul pas, pentru că dacă și până când nu admit și nu recunosc că am păcătuit, de
ce aș fi interesat de un salvator? Și întrebați o persoană de pe stradă: „Hei, crezi că o să te duci
în Rai?” Care va fi răspunsul lor? „Da, sunt o persoană bună.” „Nu am ucis niciodată pe
nimeni.” „Ba da, ai făcut-o.” Isus a cam ridicat ștacheta asta în Evanghelia după Matei. Ai
săvârșit o crimă în inima ta. Și dacă încalci doar una dintre porunci, de fapt ai încălcat - sunt
doar 10. Ai încălcat vreo 30 dintre ele, dar mă rog. Ai încălcat legea lui Dumnezeu. Și există o
pedeapsă pentru asta. Romani 3:10 spune: „Nu este nici un om neprihănit, niciunul măcar”.
Iar Romani 3:23 ne spune de ce. Pentru că: „Căci toți au păcătuit și sunt lipsiți de slava lui
Dumnezeu”. Cu toții ne-am născut păcătoși, motiv pentru care trebuie să ne naștem din nou, a
spus Isus, pentru a intra în Împărăția Cerurilor. Romani 6:23 împachetează mai întâi vestea
rea cu vestea bună. Care sunt veștile rele? Ei bine, este pedeapsa și este pedeapsa cu moartea.
„Plata păcatului este moartea, dar” (iată vestea bună) „darul fără plată al lui Dumnezeu este
viața veșnică în Hristos Isus, Domnul nostru.” 

Aceasta este A; iată B-ul, și acesta este central, apropo. Ați putea spune că este mai
simplu decât ABC. Este la fel de simplu ca B - [believe eng.- n.tr] crede. „Fiindcă atât de mult
a iubit Dumnezeu lumea, încât a dat pe singurul Său Fiu născut, pentru ca oricine crede în El
(își pune încrederea în El pentru iertarea păcatelor)  să nu piară,  ci să aibă viață veșnică.”
Romani 10:9-10 spune: „dacă crezi  în  inima ta  că Dumnezeu L-a înviat  din morți,  vei  fi
mântuit.” 

Iar C, în sfârșit, vine de la a chema Numelui Domnului, sau cum spune și Romani 10:9-
10:  "Dacă  mărturisești  deci,   cu  gura  ta  pe  Isus  ca  Domn  și  dacă  crezi  în  inima  ta  că
Dumnezeu L-a înviat din morți, vei fi mântuit.” (Și iată de ce) „Căci prin credinţa din inimă se
capătă neprihănirea  şi prin mărturisirea cu gura se ajunge la mântuire”. Și Romani 10:13 - îmi
place acest verset „Fiindcă (Toți) oricine va chema Numele Domnului va fi mântuit.” Și nu
cumva ceea ce vine ca urmare a credinței în El este o chemare a Numelui Lui? Pentru mine
asta a fost acum mai bine de 40 de ani. Nu face calculele. Aveam cinci ani. De fapt, eram mai
mare. 

Înainte de a face mărturia noastră „Dar Dumnezeu” de astăzi, vreau doar să spun pentru
oricine care s-ar putea să privească online sau chiar aici, în acest serviciu de biserică, și care
nu a chemat niciodată Numele Domnului crezând în El, punându-și încrederea în El, nu știu
ce să vă spun decât să vă spun că nu mai aveți  timp. Timpul este acum. Astăzi este ziua
mântuirii. De ce ai vrea să amâni și să întârzii cea mai importantă decizie din viața ta pentru
viața veșnică? Da, dar, pastore, nu mai trebuie să fac ceva, mai mult decât atât, tot ce trebuie
să fac este să cred în El? Asta e tot? Da, asta e tot. Pune-ți încrederea în El pentru iertarea
păcatelor. Pentru că, vedeți, iată ce se va întâmpla cu toată lumea, cu fiecare dintre noi în acea
zi măreață și finală, vom sta în fața Domnului și nu va conta cât de bună a fost viața pe care ai
trăit-o. Nu va conta ce ai făcut, ce ai avut. Nu contează. Singurul lucru care va conta este ce ai
făcut cu persoana lui Isus Hristos. Nu poți sta înaintea Domnului în propria ta neprihănire ca
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niște zdrențe murdare, spune Isaia - destul de grafic, de altfel, în original - și să ți se permită
intrarea în Rai. Nu poți face nimic ca să o câștigi prin eforturi personale. Este un dar. Nu
câștigi un cadou. Nu plătești pentru el. Dacă îl plătești, nu este un cadou. Este o achiziție. El a
cumpărat cadoul. Ai fost cumpărat cu un preț. El a plătit prețul. Efeseni 2:8-9, în cele din
urmă:  „Suntem  mântuiți  prin  har,  prin  credință.  Este  darul  lui  Dumnezeu”  (Darul  lui
Dumnezeu), nu prin fapte, ca să nu se laude nimeni”. Vă implor astăzi. Alege astăzi pe cine
vei sluji. Și ieși din Egipt, omule. Nu-mi pasă dacă au primit pizza. Am spus că nu voi folosi
pizza. Bine. Spicy ahi poke [fel de mâncare hawaiian] atunci, în fine. 

Asta e bine. În regulă, mărturia „Dar Dumnezeu" de astăzi vine de la Megan Haskins,
care scrie:  Bună JD, tocmai am terminat de vizionat actualizarea ta despre profeții  din 11
septembrie și vreau doar să-ți mulțumesc. Cuvintele tale de la sfârșit chiar mi-au atins inima și
m-au făcut să plâng. Au trecut aproape două săptămâni de când mă aflam într-unul dintre cele
mai întunecate locuri din viața mea. Viața mea a fost plină de multe suișuri și coborâșuri în
timpul verii cu soțul meu, copiii, familia extinsă și prietenii. Dușmanul și slugile sale au văzut
cu adevărat  crăpăturile  din armura mea în  ultima vreme și  s-au folosit  de un membru al
familiei pentru a mă face să mă simt ca o ființă umană fără valoare. Sunt sigură că nu asta a
fost intenția lor, dar acesta a fost rezultatul final. În zilele următoare, nu mai înțelegeam de ce
mă aflu aici,  la ce bun toată strădania mea, când se pare că nu mă pot ridica niciodată la
înălțime. Pentru prima dată, m-am gândit cu adevărat să pun capăt la tot sau să dispar. Atunci
nu ar mai fi existat niciun eșec. 

Dar Dumnezeu; El este atât de bun. El a știut ce se va întâmpla în acea zi și a știut exact
unde trebuia să fiu în acel punct cel mai de jos. Anterior, încercasem să planific o reuniune
pentru familia și prietenii noștri în weekendul de Ziua Muncii, dar toate planurile mele au
eșuat, ceea ce a fost foarte frustrant. În weekendul anterior mă înscrisesem la un mic dejun
pentru femei la biserică, dar mă așteptam ca acesta să nu funcționeze din cauza planurilor
noastre cu familia. Mama mea și soțul ei au sfârșit prin a munci tot sfârșitul de săptămână cu
babysitting chiar și pentru ca eu și ea să putem merge împreună la micul dejun. În acea zi, El
m-a mângâiat prin brațele tuturor surorilor mele în Hristos care s-au rugat împreună cu mine.
Chiar și o soră pe care nu o cunoscusem niciodată s-a rugat cu mine în baie. Prezența Sa m-a
cuprins și a deviat acele gânduri că sinuciderea sau fuga erau răspunsul. Erau doar minciuni
care îi răneau pe cei din jurul meu. Mi-a reamintit  cine sunt în Hristos, iubită, demnă, de
ajuns,  iertată,  o fiică a  Regelui  care  are  grijă  de mine și  chiar  mă place!”Îmi  place  asta.
Apropo, Dumnezeu te place. Nu, El te place pe tine. Știu, El te iubește, dar te și place.  Destul
de trist să trăiești în vremuri când „a place” are mai mult impact decât „a iubi”. „Mulțumesc
din nou pentru încurajarea dvs. în aceste vremuri grele și pentru că sunteți străjerul care nu se
teme de om, ci se teme de Dumnezeu. Vă iubesc frate, continuați să luptați lupta cea bună!”
Megan Haskins. 

Kapono, vino sus. Ați vrea să vă ridicați, vă rog? Da, lăudați pe Domnul. ( Aplauze )
Actualizarea la care se referă la 11 septembrie,  la sfârșit,  am simțit  o invitație  din partea
Duhului Sfânt de a aborda sinuciderea. Și de fiecare dată când o fac, știu că există cineva care
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aude sau privește și care s-a gândit la asta. Și vreau doar să spun din nou astăzi, înainte de a
încheia, că acesta nu este răspunsul. Isus este răspunsul. Vă rog, știu că disperarea se poate
instala și doar lipsa de speranță, dar asta ar trebui să vă aducă la Isus. Vino la Isus. Poate că
pentru unii înseamnă să vă întoarceți la Isus. Ai rătăcit și te-ai îndepărtat.  Vino înapoi. Te
așteaptă cu brațele deschise. Și El te va iubi. El te va mângâia. El te va ridica. El te va întări și
te va încuraja. 

Tată din ceruri, Îți mulțumesc. Cum am putea să-Ți mulțumim vreodată îndeajuns? Oh,
Isus,  Isus,  Isus,  Îți  mulțumesc,  Isus.  Doamne,  pentru  oricine  care  s-ar  putea  gândi  la
sinucidere și la a-și lua viața,  te rog chiar acum, Doamne, așa cum numai Tu poți  și ești
întotdeauna  atât  de  credincios  să  Te  revelezi  pe  Tine.  Doamne  Isuse,  te  rog  salvează,
eliberează și Isuse, vino repede, te rog. Te rugăm să vii repede, Isus, ne rugăm, în numele lui
Isus amin.
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